
 
 

Varvshistoriska Föreningen i  
Karlskrona (VHFK)  

Protokoll fört vid årsmöte i Varvshistoriska Föreningen i Karlskrona 

(VHFK) den 20 mars 2024 kl. 16:30 i Saab Kockums kontor Castor. 

Årsmötets inledning 

Årsmötet hade hörsammats av 37 medlemmar som med stor entusiasm närvarade vid 

mötet. Mötet inleddes med att Thomas Persson (Produktionschef) redogjorde för den 

utveckling som varvet gjort och gör för att möta den stora efterfrågan på Marina produkter 

bland annat: 

Ökning av produktionskapaciteten såväl personellt som produktionshallar. Personalstyrkan 

idag är i Karlskrona ca 1100 och rekrytering fortsätter med oförminskad kraft. 

Hyreskontrakt har tecknats med Landskronavarvet för att stärka stål-kapaciteten. 

Ett omfattande lärlingsprogram har dragits i gång där antalet sökande ständigt ökar 

En ökad satsning inom kompositproduktionen pågår.  

Sammanfattningsvis är det bara att konstatera att Varvet genomgår en imponerande utveckling.  

Efter redovisningen om Varvets nutid presenterade Bo Lindahl Spant–projektet. Efter 5 år av 

fascinerande och utmanande arbete står det nu på plats. Det har gjorts en film om hela projektet 

som visades för medlemmarna och denna film kommer senare att återfinnas på hemsidan. 

Därefter redovisades övriga pågående projekt där bland annat Speljakten har blivit en skönhet i 

WASA-skjul.  

Konstaterades att det övergripande målet med att LEVANDEGÖRA LINDHOLMEN nu är 

uppnått. Det framtida arbetet är nu inriktat på att tillvarata den historia som skrivs idag.  

 

Donationen från Flottans Ingenjörsförening: 

I brist på medlemmar i Flottans ingenjörsförening tog styrelsen beslut att lägga ner föreningen. 

Då föreningen har tillgångar i form av penningmedel (9413kr) tog styrelsen beslut att dela upp 

dessa två delar och donera dessa till flottans män och varvhistoriska föreningen.  

Pengarna planerades överlämnas på VHFK årsmöte av Hans Pettersson från Flottans 

Ingenjörsförening, men som dessvärre tvingades lämna återbud och i stället fick gåvan 

överräckas av Ingvar Stenmark. 

VHFK tackar för donationen och skall förvalta pengarna väl och värna om de ingenjörs-

mässiga områdena. 

 

Sven-Erik Hellbratt förevisade därefter dokumentstrukturen i VHFK hemsida. 

 

Efter fikapausen påbörjades Årsmötes Förhandlingarna enl. nedan. 

§ 1 Val av mötesordförande.  

Till ordförande vid mötet utsågs Bo Lindahl.  

§ 2 Val av sekreterare vid mötet  

Till sekreterare vid årsmötet valdes Hans Hedman.  



 

§ 3 Frågan om årsmötet behörigt utlysts  

Kallelsen och dagordningen sändes ut 2024-02-26, alltså enligt stadgarna, varför mötet 

ansågs vara behörigen utlyst.  

§ 4 Fastställande av dagordning  

Den förslagna dagordningen fastställdes.  

§ 5 Protokolljustering  

Jan-Olof Brink och Ingvar Stenmark föreslogs och valdes att jämte ordföranden justera  

årsmötesprotokollet.  

§ 6 Verksamhetsberättelse för 2023  

Bo Lindahl gick igenom verksamhetsberättelsen för 2023 där huvudpunkterna är 

färdigställandet av Spantet och att det övergripande målet om att levandegöra 

Lindholmen är uppnått. Föreningen har för närvarande c: a 120 medlemmar och 

medlemsutskick görs företrädesvis med e-post. För 55 medlemmar saknas e-postadresser 

och de som har uppmanas att ange det till styrelsen för att minska portokostnaderna för 

föreningen.   

2023 års verksamhetsberättelse fastställdes. 

 

§7 Årsredovisning  

Bo Lindahl föredrog 2023 års ekonomiska redovisning. Här redovisades både  

basföreningens finanser och finanserna för de olika projekten.  

Han konstaterade att basföreningen, repslageriet och speljakten balanserar sin ekonomi 

enl. budget. Stapelprojektet avslutades ekonomiskt den 15 november 2023 och alla 

fakturor är betalda. 

Föreningens ekonomi är i balans.  

§ 8 Revisionsberättelse 2022  

Revisor Torsten Philipsson redovisade granskningen av 2023 års bokslut och att 

räkenskaperna var synnerligen väl förda. Revisorn föreslog ansvarsfrihet för styrelsen.  

§ 9 Godkännande av årsredovisningen – styrelsens ansvarsfrihet för 2023.  

Årsredovisningen godkändes av mötet och styrelsen beviljades ansvarsfrihet för år 

2023. 

§ 10 Medlemsavgift för år 2025.  

Följande medlemsavgifter för 2025 föreslogs och beslutades:  

Medlemsavgift 125 kr/person samt 150 kr/ familj.  

Medlemsavgift 250 kr/organisation  

Medlemsavgift 500 kr/företag  

Medlemsavgiften inbetalas på bankgironummer 5725–5242 eller med Swish på nummer 

0705549642 i början av året.  

  



§ 11 Valberedningens förslag till ordförande och styrelseledamöter för år 2024 samt val     

av dessa.  

Valberedningen har under år 2023 bestått av Andreas Cremon.   

Valberedningen redovisade förslag till ordförande och styrelseledamöter för 2024. 

Ordförande: Thomas Persson, nyval 2 år.  

Ledamöter:  

Vice ordf. Bo Lindahl, omval 1 år.  

Kassör Bo Lindahl, omval 1 år.  

Sekreterare Hans Hedman, omval 1år  

Ledamot Ronny Östlund, 1 år kvar. 

Ledamot Therese Algö nyval 2 år.  

Suppleant Sven-Erik Hellbratt, nyval 1 år. 

Suppleant Isabel Dreveborn, nyval 1 år. 

Suppleant Peter Larsson, nyval 1 år. 

Verks.ansvarig Olle Melin, omval 1 år  

Årsmötet beslutade i enlighet med förslaget.  

§ 12 Valberedningens förslag till revisorer och revisorssuppleant för år 2024 samt 

val av dessa  

Revisorer: Torsten Philipsson, 1 år kvar.  

 Vakant  

Revisor Suppl: Yngve Stiessel, omval 1 år  

§ 13 Årsmötets val av valberedning för år 2024  

Valberedning: Andreas Cremon, omval 1 år  

 Vakant  

Årsmötet beslutade i enlighet med förslagen.  

§ 15 Inkomna ärenden – inkomna senast två veckor före årsmötet 

Inga ärenden har inkommit.  

 

§ 16 Övrigt  

Det framfördes att kommunikationen med medlemmarna är dålig och det föreslogs att 

man ska ge ut ett “månadsbrev” per mail till medlemmarna. Inget brevutskick.  

Andreas Cremon tog upp önskemål om ha guidade turer för att belysa föreningens 

verksamhet och värva nya medlemmar. 

Ingvar Stenmark efterlyste besked om hur bidragsgivare till spantet skall 

uppmärksammas. 

Frågan ställdes om det inte var dags att starta upp driftvärnet på Varvet? Hur skall man 

freda sig från drönare redan nu? 



§ 17 Avslutning  

Mötesordförande framförde Föreningens tack till Kockums och Thomas Persson med 

medarbetare för att vi fick vara där och få in presentation av verksamheten på Varvet. 

Tack även till medlemmarna som visade stort engagemang. 

 

Till sist avtackades vår ordförande Sven-Erik Hellbratt då han efter 8 år avgår i samband 

med Årsmötet. Sven-Erik har gjort ett enastående arbete med framförallt hemsidan som 

rönt stort intresse långt utanför Föreningen. 

Mötesordförande förklarade därmed mötet för avslutat. 

 

Vid protokollet: 

 

 
 

 

Justerat:  

   

             
……………………………..             ………………… 

Jan-Olof Brink                                  Ingvar Stenmark 

Digitalt signerat 

 


